



Letter of Accreditation

Ashi and Bushnag Company for Contracting attest that Primary Threads Trading Company has supplied and installed carpets for several Aramco project sites in the Western Region.

Ashi and Bushnag Company for Contracting attest that the Primary Threads Trading Company has adhered to the project timelines while committing to the quality of implementation.

The Primary Threads Trading Company was given this letter upon their request to present it as a certificate of successful completion of the project's work.

خطاب اعتماد

تشهد شركة آشي وبشناق للمقاولات بأن شركة الخيوط الأولية التجارية قد قامت بتوريد وتركيب السجاد لعدة مواقع لمشاريع تابعة لشركة أرامكو في المنطقة الغربية.

وتشهد شركة آشي وبشناق للمقاولات بأن شركة الخيوط الأولية التجارية قد التزمت بالجدول الزمنية للمشروع مع الالتزام بجودة التنفيذ.

وقد تم إعطاء شركة الخيوط الأولية التجارية هذا الخطاب بناء على طلبهم لتقديمها كشهادة انجاز للأعمال الخاصة بالمشروع بنجاح.



Letter of Accreditation

Ashi and Bushnag Company for Contracting attest that Primary Threads Trading Company has supplied and installed carpets for several project sites belonging to air bases in the Taif region.

Ashi and Bushnag Company for Contracting attest that the Primary Threads Trading Company has adhered to the project timelines while committing to the quality of implementation.

The Primary Threads Trading Company was given this letter upon their request to present it as a certificate of successful completion of the project's work.

خطاب اعتماد

تشهد شركة آشي وبشناق للمقاولات بأن شركة الخيوط الأولية التجارية قد قامت بتوريد وتركيب السجاد لعدة مواقع لمشاريع تابعة للقواعد الجوية في منطقة الطائف.

وتشهد شركة آشي وبشناق للمقاولات بأن شركة الخيوط الأولية التجارية قد التزمت بالجدول الزمنية للمشروع مع الالتزام بجودة التنفيذ.

وقد تم إعطاء شركة الخيوط الأولية التجارية هذا الخطاب بناء على طلبهم لتقديمها كشهادة انجاز للأعمال الخاصة بالمشروع بنجاح.

